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ZEER GEHEIM. 

MINISTERRAAD Ex.no. / £ 

Verslag van de vergadering gehouden op 
Maandag 24 Mei 1948, des middags te 2 uur, 

P le in 2 b . 

A a n w e z i g : DG Minis ter -Pres ident , Voorz i t te r , en de Ministers 
van den Brink, Droes, Fiêvcz, Giclen, Jonkman, van 
Maarsovccn, Mansholt, i n ' t Veld, Vos en Yfittcman. 

Later komen t e r vergadering: Minister van Boetzelacr 
en de Heren Mr. E.N,, van KLcffons, Hr. Ms, Ambassadeur 
te Yfashington en J h r . Mr. E.F.M.J. ï ï ichiols van 
Vc-rduynen, Hr. Ms. Ambassadeur te Londen. 

Secre ta r iaa t Minis terraad: Dr. M.J. Prinsen, Secre tar i s 
en Mr. H.N. Dut i lh , ad junc t -Secre ta r i s . 

h. EQ^ffMJ™!-1^. y^M^WJ^. 7^- -1-0- F-0-1- - r 1 ^ / . (algemeen gedee l te ) . 

Rodaqticwijzigingen^ 

Op Pp£ÏSS.i» derde a l inea van onder, moet de z in "Spreker heeft 
v o o r t s . . . behoort te nemen" komen to verva l len . Deze wordt a l s 
volgt gewijzigd: 

"Spreker heeft voorts aan de v icc-Pres ident medegedeeld, da t h i j , 
"a l s h i j in een derge l i jk geval zou verkeren, z i j n onts lag a l s l i d zou 
"nemen". 

Op pagina 16, tweede a l inea van onder, wordt het woord "afvalt" 
gewijzigd in : " a f s t eek t " . 

Vervolgens worden de notulen gear res teerd . 

h. .INGEKOMEN .STUKKEN EN MEDEDELINGEN. 

ajj_ Efficicncy-ondcrzoek b i j enkele Nederlandse Ambassades en 
Gezantschappen (schri jven van de Minister van Financien d,d, 11 Mei 
1948, No. 2757 

De Raad kan zich verenigen met het voors te l van de Minister van 
Financien van 11 Mei 1948, betreffende het i n s t e l l e n van een efficiency-
onderzock b i j enkele Nederlandse Ambassades en Gezantschappen. 

Nederlandse burger l i jke Overheidsdiensten in Engeland (schri jven 
van de Al-cmenc Rekenkamer d.d. l8~Mci 1948, No. 1996, R Afd. S. ) . 

De Minister-Presidcnt heeft een b r i e f van de Algemene Rekenkamer 
ontvangen, Waarin deze mededeelt, zich n i e t aan de indruk te kunnen 
onttrekken, dat de omvang van he t Nederlandse burger l i jke Overheids
apparaat in Engeland nog steeds te groot i s . Minister Vos, erkonnende 
dat er nog vele Nederlandse ambtenaren in Londen werken, wil aan de 
andere kant n ie t nalaten erop te wijzen, dat velen van hen zeer nut t ig 
werk verr ichten, in het bijzonder b i j het ops te l len van verschillende 
afrekeningen met de Engelsen. De Raad bes lu i t de br ie f van 18 Mei j . 1 . 
aan de Minister van Financien ter"beantwoording door te zenden. In het 

•antwoord kan o.m. verwezen worden naar de plannen van de Minister van 
Financien, zoals deze in z i jn br ief van 11 Mei j . 1 . z i jn vastgesteld. 
(Fi.) 
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4. BUITENLANDS BELEID. 

i.Ontwerp van wet houdende goedkeuring van het op 16 April 1948 
~~ ondertekende verdrag nopens Europese Economische Samenwerking. 

Minister Jonkman vraagt of de Overzeese Gebiedsdelen reeds over 
dit ontwerp van wet gehoord zijn. Minister van Boctzclacr antwoordt dat 
zulks nog niet het geval is. Op voorstel van de Minister-President wordt 
besloten het inwinnen van advies bij de Raad van State en het horen 
van de Overzeese Gebiedsdelen gelijktijdig te doen plaats vinden. 
De Raad aanvaardt vervolgens het ontwerp. 
(Bui.Z.) 

2. Duitsland. 

De Heer Ilichiols van Verduyncn is erkentelijk in de gelegenheid 
gesteld te worden in de Ministerraad een korte uiteenzetting te geven, 
betreffende enkele belangrijke facetten van het Duitsland-probleem. 

Het is de Ministers ongetwijfeld bekdnd dat de besprekingen in 
Londen gedurende de afgelopen weken tussen de Grote Drie en de Kleine 
Drie over Duitsland ongunstig zijn verlopen. In het algemeen stonden 
de Amerikanen weinig open voor de denkbeelden van Frankrijk en de 
Benelux. Engeland nam in zeikere zin een tussenstandpunt in, dat uiteinde
lijk echter meestal dichter bij het Amerikaanse dan bij het Franse en 
Benelux standpunt stond. Spreker wil gaarne ovor 4 punten enkele opmer
kingen maken. 

a. De Ruhrgcbicd-kwestio. 

Na uitgebreide discussie was men bij de vorige Conferentie vrijwel tot 
overeenstemming gekomen over de internationale samenwerking tussen de 
Grote Drie en de Kleine Drie in een Ruhrorgaan. Bij de laatste bespre
kingen zijn de Amerikanen echter op enkele belangrijke punten weer 
teruggekomen. Het bleek toen dat zij uiteindelijk voor oen Ruhrorgaan 
eigenlijk zeer weinig gevoelden. Het heeft daarop heel wat moeite gekost 
om gedaan te krijgen dat het denkbeeld van het instellen van een orgaan, 
niet geheel werd ter zijde gesteld» 

b. Bescherming van de buitenlandse belangen in Duitsland. 

De Amerikanen wensen niet verder te gaan dan ten behoeve van Frankrijk 
en de Benelux een z.g. "non discriminatión" verklaring af te geven. 
Spreker heeft zich hiertegen hardnekkig verzet, daarbij in hot bijzonder 
betogende dat het wel heel erg was, dat uit het feit diat cen dergelijke 
vergaring überhaupt nog nodig is, moet worden opgemaakt, dat de mili
taire gouverneurs nog steeds ten voordele van de Duitsers discrimineren. 
Na uitvoerige discussie is tenslotte besloten een gemengde commissie 
in te stellen die zo mogelijk voor 1 Scpt. a.s. met nieuwe voorstellen 
moet komen. Dit resultaat is wel zeer pover. 

o» De territoriale en economische eisen van Nederland. 

Toen ten lange leste in de vergadering van 18 Mei de territoriale en 
economische eisen van de Benclux-landc-n ter sprake kwamen, hebben de 
Amerikanen zeer merkwaardig gereageerd. De Heer Douglas liet onmiddellijk 
ondubbelzinnig blijken, dat Amerika voor deze eisen zeer weinig govooldc. 
Hij meende, dat onze territoriale en onze economische eisen strikt ge
scheiden behoorden te worden gehouden. Indien hij zou hebben geweten, 
dat het bespreken van onze territoriale verlangens ook cen discussie over 
de economische desidcrata met zich mede zou brengen, zou hij zich 
ongetwijfeld reeds vroeger tegen het plaatsen van de territoriale kwestie 
op de agenda verzet hebben. Spreker heeft erop gewezen dat na Jaren wachten 
het werkelijk niet teveel gevraagd is, dat over deze voor do Benclux-
landen zo belangrijke kwesties nu eindelijk van gedachten wordt gewisseld. 
Bovendien wordt er op dit ogenblik niet eens cen beslissing gevraagd maar 
slechts het instellen van een commissie ter bestudering van de Benelux-
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